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0_E6_97_A5_E5_c4_643251.htm 7月30日部分北京语言大学的

考生的口语将在星期一（8月1日）进行 部分报考北京语言大

学7月30日考试的考生的口试将安排在8月1日（星期一）进行

。口试场地为中国农业大学东校区国际学院。请提前两个工

作日上网查询您的口试时间，并准时参加考试。如果您有任

何疑问，请致电IELTS全国呼叫中心010-6279 8811。 祝您考试

顺利！ 下列乘车路线供考生参考。如对考场的位置仍有疑问

，请拨打电话：（010）62737784 419、628、26、913、运

通110到中国农业大学东校区站，355、392、810、398、419、

运通103、632、478、490、753、693路到静淑苑站（农大西门

）下车，438到六道口站下车。 7月30日（周六）上午的笔试

考场仍为北京语言大学第一教学楼。 7月30日（周六）下午

和7月31日（周日）的口语考场仍为北京语言大学逸夫教学楼

。Monday Interview at China Agriculture University Aug 01st, 2011

The interview time for some candidates registered for the July 30th,

2011 test in Beijing Language and Culture University will be arranged

for Monday (Aug 01st 2011), and the venue is ICB Building, East

Campus, China Agriculture University. Please check your interview

time on the registration website 2 working days prior to the test.

Should you have any queries, please contact the IELTS National Call

Centre at 010-6279 8811. Good Luck! The following transportation

details are for your reference. If you still have inquiries about the

location of this Monday venue, please call （010）62737784 for



further information. Address: East Campus, China Agricultural

University (CAU), 17 Qinghua East Road, Haidian District, Beijing

Transportation: Bus No. 419、628、26、913、Yuntong110 to the

Stop Of East Campus of CAU, 355、392、810、398、419

、Yuntong103、632、478、490、753、693to the Stop of

Jingshuyuan（west gate of CAU） The written test venue in the

morning of July 30th (Saturday) remains to be the No. 1 Teaching

Building of Beijing Language and Culture University. The speaking

test venue on July 30th (Saturday) afternoon and July 31st (Sunday)

remains the Yifu Building of Beijing Language and Culture
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